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Z Á P I S   
 

z veřejného zasedání zastupitelů obce KOSOŘICE 
konaného dne 2. července 2008 

 
 
 

Přítomni: Ing. Tomáš Poslt, Václav Vávra, Jiří Hruška, Králová Věra, Kovář Jaroslav 
Omluveni: Denisa Mojžíšová Pýchová, Jiří Cerman   
Dále byli přítomni občané obce dle presenční listiny. 
 
Jednání zahájil v 17,15 hodin a řídil starosta obce ing. Tomáš Poslt a konstatoval, že jednání 
zastupitelů je usnášeníschopné. 
 
Navržený program zasedání: 

1. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2. Kontrola minulého zápisu 
3. Majetkové záležitost – prodej parcel 
4. Hospodaření a závěrečný účet Mikroregionu Chlum  
5. Zprávy z činnosti OÚ   
6. Diskuze  
  

Bez připomínek a změn.       schváleno  5 hlasy 
         proti  0 
 
Schválený program zasedání: 
   1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
   2. Kontrola minulého zápisu  
   3. Majetkové záležitosti – prodej parcel  
   4. Hospodaření a závěrečný účet Mikroregionu Chlum 
   5. Zprávy z činnosti OÚ  
   6. Diskuze   
 
K bodu 1. 
 Zapisovatelka:  Kovaříková Jaroslava   schváleno  5 hlasy 
         proti  0 
 Návrhová komise: Hruška Jiří    
    Králová Věra     schváleno        5 hlasy 
         proti   0 
 Ověřovatelé zápisu: Kovář Jaroslav   
    Králová Věra     schváleno  5 hlasy 
         proti   0 
 
 
K bodu 2. 
Kontrola minulého zápisu –  úkoly – podepsání smluv na prodej pozemků – úkol trvalý do 
podepsání všech smluv, dnes budou ke schválení poslední 2 parcely    
  bod č. 30/08 – smlouva na objekt č. p. 45 – splněno  
  bod č. 31/08 – trvá – výstavba nového chodníku – probíhá jednání 
  bod č. 32/08 – trvá – projekt na lesopark – probíhá jednání 
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  bod č. 78/08 – smlouva o zřízení věcného břemene s ČEZ – splněno 
  bod č. 79/08 – zajištění demoličního výměru na č.p. 30 - trvá  
  bod č. 80/08 – podepsání smlouvy s fi. Direkta Group - splněno 
   
K bodu 3. 
Majetkové záležitosti – prodej parcel  
Schválení prodeje: 
parcela č. 435/65 Bányai Peter, Ml. Boleslav      schváleno  5 hlasy 
         proti   0 
parcela č. 435/71 Hrušková Aneta, Ml. Boleslav  schváleno  5 hlasy 
         proti    0 
Podpisem smluv byl pověřen starosta obce ing. Tomáš Poslt. schváleno  5 hlasy  
         proti   0  
      
K bodu 4. 
S usnesením z jednání rady svazku obcí „Mikroregion Chlum“, které se konalo dne 4.6.2008 
seznámila p. Kovaříková. Projednán byl závěrečný účet svazku za rok 2007 a celoroční 
hospodaření svazku za rok 2007.  
         schváleno 5 hlasy 
         proti  0 
K bodu 5. 
Zprávy z činnosti OÚ: 
    -  podepsána smlouva na koupi čísla popisného 45 – manželé Sabolovi odhlášeni 
 z trvalého pobytu – podmínka ve smlouvě do 5 dnů od podepsání uhradit smluvenou 
 částku – nutno zajistit číslo účtu J. Pavlíčka – přeúčtovat část fa za zpracování 
 smlouvy na J. Pavlíčka 

-  oprava a výstavba nových chodníků – informace ze Správy a údržby silnic – materiály 
 pro jednání orgánů kraje odeslány. Rekonstrukce stávajících chodníků a plochy před 
prodejnou bude probíhat na ohlášku,c odbor dopravy i odbor výstavby může vydat 
rozhodnutí na rekonstrukci chodníků. Na výstavbu nového chodníku je nutné stavební 
povolení – čekat na rozhodnutí kraje.     

-    obdrželi jsme kladné stanovisko AOPK k poskytnutí dotace z Programu rozvoje 
venkova na výstavbu splaškové kanalizace a ČOV v obci – pokračuje se v jednání o 
získání dotace 

      - výstavba RD v lokalitě SAD – vyskytly se problémy s vykradenými vodoměrnými 
 šachtami – jedná se asi o 3 parcely – v případě, že došlo ke zcizení připojovací 
 soupravy před podepsáním smlouvy a po předložení dokladu obec náklady proplatí.  
 P. Brabec oznámí všem nájemcům adresy sousedů s dodatkem, aby si již zabudované 
 přístroje ochraňovali. 
      - výstavba veřejného osvětlení směr Voděrady – práce probíhají – probíhají i práce na 
 přípojce k nové trafostanici před vodárnou – objednány nové stožáry a svítidla 
      -  vysloven souhlas s výstavbou RD pro p. Mareše – dodal podklady 
      - z odboru životního prostředí jsme obdrželi souhlas s používáním vody z obecní 
 vodárny na dalších 10 let  
      -  žádost p. Benešové – zástupce fi LIDAS –  k vyjádření k přípojce plynu k RD Beňovi 
 a Kochovi 
      - úkol pro p. Hrušku – stromek v parku nutno narovnat 
      - starosta poděkoval ženám z ČSŽ v Kosořicích za provedenou úpravu zeleně na otočce 
 a v parku 
      -  akce bývalé depo – lesopark – jednání s architektem p. Pelcem na vypracování 
 projektu s termínem do 15.8. tak, aby bylo možno získat územní rozhodnutí. Po 
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 poradě na odboru výstavby v Dobrovici a odborem dopravy v Mladé Boleslavi bude 
 pravděpodobně nutné rozdělit celou akci na dvě etapy. Parkoviště v cípu proti hřišti 
 vybudovat ve druhé etapě.    
      - problém s účastí zastupitelů a občanů na zasedání. Dohodnuto bylo, že zasedání 
 zastupitelů bude vždy každou první středu v měsíci a veřejné zasedání každý druhý 
 měsíc. Starosta všem zastupitelům bude posílat SMS o konání. 
 
K bodu 6. 
Diskuse: 
      - starosta obce - příští týden čerpání dovolené  
  
 
Návrh na usnesení předložil Hruška Jiří    
         schváleno  5 hlasy  
         proti  0 
 
Závěr zasedání provedl starosta obce v 18.10 hodin. Poděkoval za účast a pozval na další 
veřejné zasedání, které se bude dle plánu konat dne 3. 9. 2008 od 17 hodin  
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Kovaříková Jaroslava 
 
Ověřovatelé: Kovář Jaroslav      
  Králová Věra       
 
 
 
 
 
 
 
………………………..    …………………………… 
Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  
starosta obce       místostarosta obce 
 
 


